
Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den D M-namn 2023. 
 
 

 

Närvarande: Leif Ahl, Lars Axelsson, Martin Johansson, Åke Johansson, Ronny Järphag, Peter 

Ohlsson, 

                     Rustan Olsson.  Suppleanter: Stig Einarsson, Olle Johansson, 

 

Ej närvarande: 
 

 

1. Mötets öppnande 
Styrelsemötet föregås av en träff med Hasse Palmdahl om projektet Norra hamnen. 

Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 19.00 

 

2. Dagordning 
Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna. 

 

3. Föregående protokoll 
Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm. 

 

4. Ekonomi 
Ett förslag om inköp av ett nytt digitalt förevisningssystem har diskuterats. Under mötet väcktes frågan om 

föreningslokalen skall förses med en storbilds-TV eller HD-projektor. Ronny och Stig fick i uppdrag att 

kolla upp priser och vilket system som kan passa oss. Bildmässigt kommer utrustningen att ligga på ungefär 

80 till 100 tum vilket motsvarar 2 till 2,5 meter bredd. 

 

5. Långtidsplan 
Ingen fråga 

 

6. Harry 
Div. små-turer har genomförts med Harry under våren. 

 

7. Verkstan 
Utskrotning av diverse gammalt överskottsmaterial pågår i verkstan. 

I omklädningsrummet har gamla arbetsoveraller som ingen vill kännas vid blivit hängande. Dessa har 

sorterats ut och kommer att köras till tippen. 

 

8. Museet 
Ett sällskap med traktorveteraner kommer enligt Åke på besök till museet den 18 maj. 

Även på lördag kommer ett sällskap på ca. 30 personer att besöka museet. 

 

9. Fastigheten 
   Martin berättar att företaget som skall reparera hissen väntar på reservdelar. 

 

10. TKM / Evenemang 
Styrelsen beslutade att ha ett uppstartsmöte för TKM torsdagen den 1 juni kl.18.00. 

Till mötet bör möjligheten till evenemangsyta undersökas. 

 

11. Rapporter 
- Martin rapporterar att det kommer mycket returer på medlemsutskicket. Bl.a. så är det mycket adresser 

som är felaktiga. 

En stor orsak är att inte ekonomiprogram och medlemsregister-program inte är konvertibelt med varandra, 

detta skapar för närvarande mycket merarbete. Förhoppningsvis kommer det att lösa sig med tiden. 

Sannolikt kan vi ha förlorat en del medlemmar på grund av att allt inte registrerats på rätt sätt. 

- Martin rapporterar att sjöfartsmuseet vill ha betalt för de motorer som som dom äger och som vi förvarar 

åt dom. Martin har svarat att vill dom ha betalt så får dom komma och hämta motorerna. Styrelsen anser att 

det är inte ovärderligt för oss att ha dom. Trots att en av motorerna är en av Laurins första motor. 



 

12. Övrigt 
- Styrelse beslutade att inte köpa in några nubbeglas. Det blir en alltför stor inköpskostnad i förhållande till 

försäljningen. 

- Det har förekommit önskemål om att installera en diskmaskin i föreningslokalens kök. 

Styrelsen ger Peter O i uppdrag att köpa in en maskin till föreningen. 

 

13. Nästa möte 
Nästa möte tisdagen den 13 juni kl. 18.00 

 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas kl. ?? 

 

 

 

 
       Ronny Järphag                        Martin Johansson 
       Sekreterare                         Ordförande 


